

نموذج رقم (1-1) Form No. (1-1)

69.W

Ref: 264/2018 Date: 13/02/2018

To: Jordan Securities Commission **Amman Stock Exchange** 

هيئة الأوراق المالية الدائدة الإدارية / الديوال

۲۰۱۸ کارشکاط ۲۰۱۸

الرقم التساسل كالمالية العهد العنمة كدار المسامية

الرقم: 2018/264 النارىخ: 2018/02/13

السادة هيئة الأوراق المالية

السادة بورصة عمان

**Subject: Disclosure of Preliminary Results** Report for (Siniora food Industries P.L.C)

الموضوع: الافصاح عن تقرير نتائج الاعمال الاولية (لشركة سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م)

Attached the preliminary results report for (Siniora food industries P.L.C) for the year 2017

مرفق طيه تقرير نتائج الاعمال الاولية لشركة (سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م) عن العام 2017

Kindly accept our highly appreciation and respect,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...

Siniora food industries P.L.C Signature

Secretary of the Board of Director's

Chief Financial Officer

Hatem Al- Afifi

شركة سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م

النوقيع

أمين سرمجلس الادارة

رنيس الدائرة المالية

حاتم العفيفي

## بسم الله الرحمن الرحيم



# هيئة الأوراق المالية دائرة الإفصاح

### النتائج الأولية للشركات المساهمة العامة

#### أولاً: المعلومات الأساسية:

شركة سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م

القطاع:

اسم الشركة:

الصناعة

رقم وتاريخ التسجيل: (459) بتاريخ 2009/01/08

رأس المال المصرح به: 22,000,000 دينار

رأس المال المكتتب به والمدفوع: 22,000,000 دينار

- اسم رئيس مجلس الإدارة: طارق عمر العقاد

اسم الرئيس التنفيذي: مجدي كاظم الشريف

- اسم مدقق الحسابات الخارجي: ديلويت اند توتش

- العنوان البريدي للشركة: ص.ب ( 191 ) مدينة الملك عبد الله الثاني الصناعية / سحاب

- تلفون:4023772

- فاكس: 4023773

بريد الكتروني: info@siniorafood.com

HALL

نصت الفقرة (أ) من المادة (3) من تعليمات الإفصاح لسنة 2004 والصادرة بالاستناد إلى قانون الأوراق المالية رقم (76) لسنة 2002 على ما يلي:-"على الشركة المصدرة نشر نتانج أعمالها الأولية بعد قيام مدقق حساباتها بإجراء عملية المراجعة الأولية لها، وذلك خلال خمسة وأربعين يوماً من انتهاء سنتها المالية كحد أقصى وتزويد الهيئة بنسخ عنها".

#### ثانياً: النتائج الأولية المقارنة (دينار)

<u>2016</u>	2017	<u></u>
(الفعلي)	(المتوقع)	
47,854,837	55,859,33	1- صافي الإيرادات (الخسائر) التشغيلية 8
2,681,364	5,139,155	2- ربح (خسارة) السنة المتوقع قبل الضريبة
320,066	465,134	3- مخصص ضريبة الدخل على الأرباح المتوقعة
2,361,298	4,674,021	4- الربح (الخسارة) بعد الضريبة:-
2,191,835	4,566,159	أ- حقوق مساهمي الشركة في الربح (الخسارة)
169,463	107,862	ب- حقوق غير المسيطرين في الربح (الخسارة)
<u></u>	_	5- مجموع بنود الدخل الشامل الأخرى
2,361,298	4,674,021	6- إجمالي الدخل الشامل ( 4+5 ):-
2,191,835	4,566,159	أ- حقوق مساهمي الشركة في الدخل الشامل
169,463	107,862	ب- حقوق غير المسيطرين في الدخل الشامل

- 7- خلاصة عن أعمال الشركة خلال السنة المالية:-
- بلغت صافي مبيعات الشركة للعام 2017 ( 55,859,338 ) دينار اردني وبنسبة نمو بلغت 17% مقارنة مع نفس الفترة من مبيعات العام الماضي وذلك بسبب نمو المبيعات السوق الاماراتي بسبب ضم مبيعات شركة الماسة لتصنيع اللحوم بالربع الاول ونمو المبيعات في السوق الاردني وخصوصا مبيعات منتجات المجمدات التي تم طرحها العام الماضي بالاضافة الى استمرار النمو في مبيعات السوق الفلسطيني .
- بلغت صافي ارباح الشركة للعام 2017 ( 4,674,021 ) دينار اردني وبنسبة نمو بلغت 98% وذلك نتيجة تحقيق الاهداف وبنفيذ الخطط الموضوعة من قبل الادارة التنفيذية بكفاءة .
- بلغت صافي حقوق المساهمين لسنة 2017 ( 35,103,943 ) دينار أردني وبنسبة نمو 16% مقارنة مع نفس الفترة من
   العام الماضي .
- المحافظة على حصة الشركة السوقية في السوق الاردني والفلسطيني والتوسع في انتشار مبيعات منتجاتها في دول الخليج
   وخاصة السوق الاماراتي, والسوق السعودي حيث نمت مبيعات الشركة بنسبة 29% مقارنة مع العام الماضى.

توقيع رئيس مجلس الإدارة توقيع المدقق الخارجي التاريخ بين مجلس الإدارة لين المدارية المدارية

التحري<u>ة، فقـط</u> (جُمُونُ تَلَقَّيقَ)



# Jordan Securities Commission (JSC) Disclosure Department Preliminary Results of Public Shareholding Companies

#### I- Main information:-

Name of the company:

Siniora food industries P.L.C

Sector:

industry

No. & date of registration:

(459) date 08/01/2009

Authorized capital:

22,000,000 JD

Paid-in capital:

22,000,000 JD

- Name of Chairman of the Board: Mr. Tarek Omar Al- Aggad

Name of the chief executive officer: Mr. Majdi Kazem Al-sharif

Name of the External Auditor:

Deloitte & Touché

Postal address: P.O BOX (191) King Abdullah II Industrial City-Sahab

Tel:

009624023772.

Fax:

009624023773

E-mail:

info@siniorafood.com

AM.

The issuing Company shall publish its preliminary business results after completion of a preliminary audit by its auditor, within forty-five days of the end of its fiscal year, & shall provide the Commission with a copy thereof. (Disclosure Directives- Article 3, paragraph A).

#### II- Preliminary results (JD)

		2017 (Expected)	<u>2016</u>
1-	Net operating income (loss)	55,859,338	47,854,837
2-	Expected net income (loss) before tax	5,139,155	2,681,364
3-	Expected provision for income tax	465,135	320,066
4-	Net income (loss) after Tax attributable to: a- Equity holders of the Company	4,674,021 4,566,159	2,361,298 2,191,835
	b- Non controlling interests	107,862	169,463
5-	Other comprehensive income		
6-	Total comprehensive income (4+5):	4,674,021	2,361,298
	a- Equity holders of the Company	4,566,159	2,191,835
	b- Non controlling interests	107,862	169,463

#### 7- Summary of the Company's performance for the last fiscal year:

- The company's net sales for the year 2017 (55,859,338) JD and a growth rate of 17% compared to the same period of sales last year due to the growth in sales in UAE market by adding Diamond Meat processing sales in first quarter, growing sales in Jordan market and especially the sales of frozen products range launched last year in addition to keep growing sales in Palestinian market.
- The company's net profit for the year 2017 was JD (4,674,021) with a growth rate
  of 98%, this was due to achieving company goals and implementing successfully
  all set action plans in the markets.
- Net shareholders' equity for the year 2017 was JD (35,103,943) with a growth rate of 16% compared to the same period last year.
- Maintaining the company's market share in the Jordanian and Palestinian markets and expanding its sales of products in the Gulf countries, especially the UAE market, and the Saudi market where the company's sales growth of 29% compared to last year.

Signature of Chairman of the Board Resternal ambitor
Resternal ambitor
Resternal Ambitor

Agreed to book

Date

13/2/2018

-Non-controlling interest: The apparent part in the consolidated financial statements of the net business results & net assets of a Subsidiary Company that are not held directly by the Parent Company through its subsidiary companies.

للتعريف فقط (بدون تدقيق)